
材料不合格会被打回修改的情况： 

Unqualified materials will be sent back for modification: 

填写申请时请注意，不要错误填写信息，中介们，请提前告知每位学生，以防出错，导致重

新修改。 

When filling in the application, please be careful not to fill in the information incorrectly， 

Agents, inform each student in advance, in case something goes wrong, to revise 

 

1.所有带红色星号的空格都是必须要填的空格，空格

里的内容要填写全面，不要空着交上来。 

1. All Spaces marked with red asterisks are mandatory. Fill in the blanks thoroughly and do 

not hand them in blank 

例如： 

For example: 

 

没填，重新提交 No information, resubmit 

 

 

2.推荐人为中介的，中介信息要填全，这个信息和后续

中介费发放相关，特别是推荐单位的选项，没有单位

的可以填中介本人。 
If the recommendation is an intermediary, the intermediary information should be filled out, 

which is related to the subsequent payment of intermediary fees, especially the option of 

recommending the unit. If there is no unit, the intermediary can be filled in.

 

没填，重新提交 No information, resubmit 

 

3.教育经历这一栏要写清楚,不能有空白时期，每个时

间段的经历都要填上，并且提供相应的证明。 
The educational experience field should be clear. There should be no blank periods. Each 



period of experience should be filled in and the corresponding evidence should be provided. 

例如：这个经历从 2019 年以后就没有了，现在已经是 2023 年了，所以 2019-2023 这几年

的经历要补充清楚并且给相应的证明。 

For example: this experience has been gone since 2019, it is now 2023, so the 2019-2023 

experience needs to be clarified and justified accordingly. 

 

 

 

缺少 2019-2023 的简历，重新提交，并提供证明 

Missing resume 2019-2023, resubmit and provide proof 

证明材料提供处： 

Where supporting materials are provided: 

 

 

 

4.无吸毒承诺书需要打印出来手写签字，若没有手写

签字得重新提交。 

The drug-free pledge should be printed and signed by hand. If it is not signed by hand, it 

should be resubmitted. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

没有手写签名，申请会被打回，请重新提，要有本人的交手写签名 

If you do not have a handwritten signature, your application will be called back. Please submit 

it again with your own handwritten signature 

 

 

5.体检请到当地正规医院进行体检，并且要正规医院

盖章，来华后，入学前还会进行统一体检，请如实提

交体检报告。 
For physical examination, please go to the local regular hospital for physical examination, and 

it should be stamped by the regular hospital. After coming to China, there will be a unified 

physical examination before enrollment. Please submit the physical examination report 

truthfully. 


